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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over de 
gestegen inkomens van accountants (ingezonden 30 december 2014). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Inkomen accountants stijgt weer»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat de partnerinkomens stevig zijn gestegen, terwijl de 
sector kampt met forse kwaliteitsproblemen en er juist geïnvesteerd moet 
worden om deze het hoofd te bieden? 

Vraag 3
Wat vindt u een redelijke beloning voor de uitoefening van een publieke taak, 
namelijk een onafhankelijke accountantscontrole? Passen daar inkomens bij 
van meer dan zes ton? 

Vraag 4
Hoe verhoudt de stijging van de inkomens zich tot de afspraken die de sector 
zelf maakte, zie het rapport «In het publieke belang», om meer te investeren 
in kwaliteit, opleiding en controlewerkzaamheden? 

Vraag 5
Had het niet voor de hand gelegen gezien de situatie in de sector dat er geld 
was gereserveerd om noodzakelijke investeringen te doen en de controles op 
orde te brengen in plaats van de eigen inkomens te verhogen? 

Vraag 6
Hoe verhoudt de daling van het aantal partners bij verschillende kantoren 
zich tot de ambitie van de sector om het aantal uren dat partners besteden 
aan controles te verhogen en niet alles door medewerkers te laten doen, de 
zogenoemde beperking van de leverage?

1 Financieele dagblad, 29 december 2014
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